
Onderwerp: Mondelinge vragen Raad 15 juni PvdA

In de pers lazen we vorige week dat basisscholen extra geld kunnen aanvragen bij de gemeente om 
in te zetten bij onderwijsachterstanden en in specifieke zin voor taal. Dat is mooi. 

Worden aanvragen van scholen betaald uit extra rijksgeld ivm achterstanden in Coronatijd (het 
zogeheten NPO) of hebben we geld over uit het reguliere rijksbudget voor onderwijsachterstanden? 
Welk bedrag is beschikbaar?

Er ligt nog een toezegging van wethouder Besteman aan de VVD, GL en PvdA om een bredere visie 
op onderwijsachterstanden te presenteren dan de nota zoals besproken op 16 februari jl. Daar kijkt 
de PvdA nav het bericht in de pers wel erg naar uit. Wanneer kunnen we die nieuwe nota 
verwachten?
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